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Zasedání Rady Sdružení obcí a měst LK se uskutečnilo 22. dubna od 10 hodin  na pozvání
starosty města Tomáše Ploce v hotelu Skicentrum v Harrachově. Jednání se zúčastnil krajský
radní pro životní prostředí a zemědělství Jaroslav Podzimek (ČSSD).

Přítomné členy Rady SOLK a hosty přivítal starosta města Harrachov p. Tomáš Ploc. V prvním

bodě programu Rada SOLK vzala na vědomí kontrolu usnesení z předchozích zasedání.

V dalším bodě si Rada SOLK vyslechla informace ředitele Kanceláře SOLK o průběhu přípravy

žádosti o dotaci na projekt Odpadové hospodářství - spolupráce v Libereckém kraji a okrese
Görlitz a uložila mu zajistit podání žádosti ve stanoveném termínu do 5. 5. 2010.

Dále přítomní vzali vědomí informace ředitele Kanceláře SOLK k případnému projektu
„Monitoring pohybu hladin a přenos dat a informací na drobných vodních tocích v
Libereckém“ a rozhodli se ve spolupráci s odbornou firmou připravit zadání projektu, s kterým
osloví příslušná povodí vodních toků, odpovědné pracovníky obcí s rozšířenou působností,
Státní meliorační správu a Zemědělskou vodohospodářskou správu.

Rada SOLK se také zabývala odpovědí MPO ČR k omezení konzultačních a administrativních

činností na regionálních kancelářích agentury CzechInvest, která je pro SOLK neuspokojivá a
rozhodla se zaslat opětovně dopis Vladimíru Tošovskému, ministru průmyslu a obchodu,
s požadavkem upřesnění přijatých opatření popř. zachovat činnost regionálních kanceláří
CzechInvestu na úrovni roku 2009 a kopii dopisu zašle na vědomí MUDr. Přemyslu Sobotkovi,
předsedovi Senátu Parlamentu ČR.



V následujícím bodě si Rada SOLK vyslechla informace Jaroslava Podzimka, člena rady LK

pro resort zemědělství a životního prostředí LK,  o práci Rady a zastupitelstva LK  za uplynulé
období.

„Představil jsem starostům také náplň činnosti svého resortu. Mimo jiné jsem je upozornila na
přípravu krajských dožínek, které se letos uskuteční 4. září ve

Smržovce, a informoval jsem je o  přípravě prodejní výstavy pro potravináře z LK, která se uskuteční v
Liberci 21. května na Benešově náměstí v Liberci,“ řekl radní s tím, že  nabídl  městům a obcím
pomoc v případě zájmu uspořádat obdobné prodejní akce pro místní

prvovýrobce.

V rámci dotazů členů Rady SOLK požádal Martin Půta, předseda Rady SOLK a starosta města

Hrádku nad Nisou,  Jaroslava Podzimka o pomoc při zajištění navýšení finančních prostředků
do Programu obnovy venkova v roce 2010 na úroveň původně stanovených částek
Ministerstvem financí ČR při převodu POV na kraje.  Většina krajů výši přídělu do POV podle něj
zachovala nebo zvýšila, jen LK příděl radikálně snížil. Zároveň se členové Rady SOLK rozhodli
zveřejnit porovnání přídělů finančních prostředků do POV v jednotlivých krajích ČR. Rada SOLK
přijala usnesení, kterým žádá Radu Libereckého kraje o navýšení finančních prostředků do
Programu obnovy venkova v roce 2010 na úroveň původně stanovených částek Ministerstvem
financí ČR v rámci převodu RUD, tj. na 16,7 miliónů Kč.

Radní  přítomné informoval, že POV již nespravuje resort zemědělství a životního prostředí, ale

resort hospodářského a regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova. Přislíbil,
že daný problém projedná s Vítem Příkaským, náměstkem hejtmana pro resort hospodářského
a

regionálního rozvoje, evropských projektů a rozvoje venkova.
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